
Neobvyklý dárek k narozeninám 

Třídní učitelka VIII. A našeho gymnázia Vladimíra Švarcová slavila v březnu narozeniny. Studenti její třídy 

se rozhodli jí jako každý rok popřát a pozvat ji do divadla na balet Tři mušketýři. 

Část třídy VIII. A je však poslední dobou mezi mnohými učiteli proslulá také svou silnou angažovaností 

v kopřivnickém závodu společnosti Brose CZ. Z 29 studentů VIII. A v Brose pracuje nebo pracovalo celkem 

10 lidí tedy více než třetina a někteří i na technických pozicích v kanceláři. V této firmě si pochvalují dobrou 

kantýnu s možnostmi výběru jídla, příznivé pracovní podmínky a také velmi slušné finanční ohodnocení. A 

právě v reakci na komentáře své třídní ve smylu: „Proboha, už zase jedete do té fabriky a neučíte se!“ nebo 

„Ale jídlo ve školní jídelně je jedlé a velmi dobré!“ se studenti rozhodli původně spíše jako žert dát své 

učitelce poukázku na oběd v jídelně společnosti Brose, což znamenalo zajistit u nadřízených mnoho 

organizačních kroků. 

Tento původní záměr se však díky dobrým kontaktům zalíbil řediteli závodu, několika manažerům a také 

vedoucí kantýny, a tak akce „Večeře pro třídní učitelku našich zaměstanců“ začala nabírat větších rozměrů, 

než bylo původně zamýšleno. 

V den D, tedy 24. 3. 2017, v podvečerních hodinách dovezli dva žáci autem svou učitelku do areálu 

podniku Brose až k hlavní recepci. Večeři předcházela podrobná prohlídka podniku vedená jejími studenty 

v doprovodu vedoucí oddělení logistiky Lucie Pavlíkové a specialistky na public relations Kateřiny 

Krumpochové. Ta ihned po vstupu paní Švarcové vyřídila omluvu samotného ředitele závodu Niclase 

Pfüllera, který by se byl večeře rád zúčastnil, ale bohužel měl naléhavou cestu do Německa. Na prohlídce 

bylo možno vidět velké množství výrobních linek nebo také například unikátní skladovou halu, tzv. kostku, 

která je plně automatizovaná. 

Celá prohlídka byla završena večeří v kantýně závodu se zajištěnou obsluhou. Na rezervovaný a předem 

prostřený stůl byl jako předkrm podáván caesar salát, poté následovala polévka – vývar s kapáním. Jako 

hlavní chod byl servírován steak s hranolkami a sýrovou omáčkou a na závěr poté ovocný dezert s kávou. 

Večeří a následnou společenskou konverzací strávili žáci s třídní učitelkou dvě příjemné hodiny. 

Všichni se nakonec shodli na tom, že studenti přišli ze školy teoreticky výborně připraveni a zvládli se velmi 

dobře zorientovat v prostředí firmy. Jejich praxe ve firmě jim navíc pomohla rozhodnout se pro výběr studia 

na vysokých školách technického zaměření. 

A proslýchá se, že paní profesorka do podniku nastupuje v červenci.  

Matěj Pavlík, VIII. A 

Fotografie z prohlídky a fotografie jídla níže. 





 


